
L«Ajuntament d«Olot presentar� cinc alálegacions al projecte

de la variant

OLOT | DDG

Josep Maria Corominas (alcalde d'Olot per CiU) ahir va enumerar les cinc alálegacions que l'Ajuntament

presentar� al projecte de variant estatal. En primer lloc, l'Ajuntament demanar� separar en diferents projectes la

par t de la nova carretera que voreja la ciutat de la que continua per la Vall de Bianya. El raonament de l'alcalde

�s que per la par t que circumvalálar� Olot passaran 20.000 vehicles diaris i, en canvi, per la que conduir� al

Ripoll�s per la Vall de Bianya n'hi passaran 2.500. La idea �s que el tram que afecta m�s de dret Olot avanci m�s

r�pidament.

Unes altres demandes s�n que el seguiment de l'A-26 es faci per la variant i no per la ruta que va a la Canya, que

es mantingui l'entrada actual de l'A-26 per l'avinguda Europa per tal de donar una sor tida a la Comissaria dels

Mossos d'Esquadra, que s'estudi� la possibilitat del t�nel de l'Hostal del S�l. En aquest sentit va dir: "Volem un

estudi molt ben fet, molt ben explicat i amb moltes dades sobre el t�nel de l'Hostal del Sol". Va precisar que si li

diuen que t�cnicament i econ�micament �s inviable, ho entendr�. Tamb� demanar� que l'Estat tingui en compte

l'estudi que la Generalitat ha fet al pla de Sant Andreu. "Que tinguin en compte -va dir- tot all� dels turons i dels

falsos t�nels que ja s'han treballat i que tenim el consens del Parc Natural de la Zona Volc�nica de la Garrotxa".

A m�s, Corominas va af irmar que l'Ajuntament d'Olot se solidaritza amb la Vall de Bianya perla consecuci� d'un

t�nel m�s llarg que el presentat en l'actual projecte. "Estem d'acord amb Bianya -va af irmar- sobre l'alt valor

agr�cola dels terrenys afectats". Va afegir: "Ens estimen Bianya". Va indicar que la soluci� plantejada per l'Estat

pel pas per la Vall de Bianya no t� l�gica.
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